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Abstract (en)
The invention relates to wood materials and in particular to material consisting of wood laminae 1 to 7 glued together. According to the present
invention, a pattern is formed in the wooden material by continuously colouring certain laminae. A wooden material according to the invention
consists of, for example, thin, consistently coloured laminae (2, 5, 6), which are glued with their broad sides (B) to each other or to thicker laminae
(1, 3, 4, 7). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf das Gebiet des Holzmaterials und genauer bestimmt auf Material das aus zusammengeleimten Holzlamellen 1 bis 7
besteht. Laut Erfindung wird ein Muster im Holzmaterial dadurch gebildet, daß gewisse Lamellen durchgehend gefärbt sind. Ein Holzmaterial laut
Erfindung besteht z. B. aus dünnen durchgehend gefärbten Lamellen (2, 5, 6) die an ihren Breitseiten (B) miteinander oder mit dickeren Lamellen (1,
3, 4, 7) verleimt sind.
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